

「足不出戶·輕鬆理財·理彩重新定向」

外幣兌換及定期存款大抽獎 - 結果公佈

“A Hassle-Free Way to Manage your Wealth and to Pursue your Personal Goals at Home” Foreign Currency Exchange and Time Deposit Lucky Draw - Result Announcement

頭獎 (1名) – 超市禮券 HK\$3,000 First Prize (1 winner) - Supermarket Coupons HK\$3,000	
得獎客戶姓名 Name of the Winner	香港身份證號碼 (首三位數字) HKID No. (First 3 digits)
CHAN S** C***	533

二獎 (2名) – 超市禮券 HK\$1,000 Second Prize (2 winners) - Supermarket Coupons HK\$1,000	
得獎客戶姓名 Name of the Winner	香港身份證號碼 (首三位數字) HKID No. (First 3 digits)
CHEUNG P**	012
NG M** C***	980

三獎 (10名) – 超市禮券 HK\$500 Third Prize (10 winners) - Supermarket Coupons HK\$500	
得獎客戶姓名 Name of the Winner	香港身份證號碼 (首三位數字) HKID No. (First 3 digits)
KWAN K** T**	392
CHEUNG F** Y**	657
CHAN K** W**	908
WONG C** K***	026
WU M** Y***	331
LEUNG W*** C****	702
YEUNG Y** T***	238
LUI Y** L***	893
KAN K**	648
KO W** K****	700

1. 得獎者將收到電郵或由專人通知得獎及領獎安排。如因得獎者所登記之聯絡資料無效或不正確而無法聯繫，本行將不承擔任何責任。
2. 得獎者於領取獎品時，必須仍持有有效的本行賬戶，否則不獲獎品。
3. 得獎者於領取獎品時，必須出示與本行登記資料相符的身份證明文件作核實之用。

4. 得獎者本人須親身領取及簽收獎賞，不可授權第三者代其領取獎品。
 5. 得獎者須於 **2020 年 12 月 31 日** 或之前於營業時間內經本行指定分行領取獎品，逾期作廢。
 6. 本行並非超市禮券之供應商，其使用須受供應商有關之條款及細則約束，詳情請參閱有關條款及細則。客戶如對超市禮券或與其相關的服務質素有任何查詢、意見或投訴，請直接與有關供應商聯絡。本行恕不承擔任何責任。一切有關超市禮券或與其相關的服務之爭議，均應由客戶與有關供應商自行解決。
-
1. The winners of the lucky draw will be notified by email or individual call regarding their winning and the redemption procedures. The Bank shall not be liable for any loss as a result of invalid or inaccurate registered contact information provided by the customers.
 2. The winners of the lucky draw are required to hold an active account of the Bank at the time of reward redemption. Otherwise, reward will not be offered.
 3. All winners are required to present the identity document registered in the Bank for verification.
 4. The winners are required to collect the prizes in person. Authorization is not allowed.
 5. Winners are required to collect their prizes at designated branch on or before **31st December 2020** during the service hours. Late collection and redemption will not be honored.
 6. The Bank is not the supplier(s) of Supermarket Coupons, their usages are bound by all the terms and conditions imposed by the relevant supplier(s). For details please refer to the relevant terms and conditions. Any inquiry, comment or complaint about the quality of Supermarket Coupons or their relevant services should be directed to the relevant supplier(s). The Bank shall not be responsible for any matter in relation to the Supermarket Coupons or their relevant services. Any disputes arising from the Supermarket Coupons or their relevant services should be resolved between the customers and the relevant supplier(s).

如有任何查詢，歡迎聯絡閣下所屬分行員工。

For enquiries, please contact our staff of your designated branch.

交通銀行（香港）有限公司（交通銀行股份有限公司全資附屬公司）

Bank of Communications (Hong Kong) Limited (A wholly owned subsidiary of Bank of Communications Co., Ltd)